

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

REGION DU CENTRE

CONSEIL REGIONAL DU CENTRE

SECRETARIAT GENERAL

Structure Interne de Gestion Administrative
des Marchés Publics

B.P. 10 068 YAOUNDE
E-mail : conseilregional.centre@yahoo.com



102 1024/03126
REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

CENTRE REGION

CENTRE REGIONAL COUNCIL

GENERAL SECRETARIAT

Internal Administrative Management Structure
Public Procurement

P. O. BOX : 10 068 YAOUNDE
E-mail : conseilregional.centre@yahoo.com

AVIS DE SOLLICITATION A MANIFESTATION D'INTERET

N° 00014 /AMI/CRCE/SIGAMP/2026 DU 23 MARS 2026 POUR LA SELECTION DES BUREAUX D'ETUDES TECHNIQUES ET/OU GROUPEMENT DE BUREAUX D'ETUDES TECHNIQUES EN VUE DE LA SURVEILLANCE ET DU CONTROLE DES TRAVAUX D'EXTENSION OU REHABILITATION DE CERTAINS ETABLISSEMENTS RECEVANT DU PUBLIC DE LA REGION DU CENTRE.

Dans le but de constituer une liste restreinte des Bureaux d'Etudes Techniques (BET) et/ou groupements de Bureaux d'Etudes Techniques pour la surveillance et le contrôle des travaux d'extension ou réhabilitation de certains établissements recevant du public de la Région du Centre, le Président du Conseil Régional du Centre, Maître d'Ouvrage, lance un avis de sollicitation à manifestation d'intérêt à l'intention des Bureaux d'Etudes Techniques et/ou groupements de Bureaux d'Etudes Techniques du secteur du BTP qui désirent participer à la préqualification pour ces prestations.

1. Objet de la sollicitation

Le présent Avis de Sollicitation à Manifestation d'Intérêt a pour objet la préqualification des Bureaux d'Etudes Techniques (BET) et/ou groupements de Bureaux d'Etudes Techniques devant participer aux Appels d'Offres National Restreints Relatifs à la surveillance et le contrôle des travaux d'extension ou réhabilitation de certains établissements recevant du public de la Région du Centre

2. Description des prestations

Les prestations de surveillance et de contrôle couvrent six (06) volets :

• Volet administratif et contractuel

- Vérification de la conformité des travaux aux clauses du marché (CCTP, plans approuvés, devis quantitatif et estimatif) ;
- Suivi de l'exécution du planning contractuel ;
- Organisation et tenue des réunions de chantiers ;
- Validation des attachements et des décomptes ;
- Gestion des avenants éventuels.

• Volet technique

- Contrôle de l'implantation et travaux de gros œuvre (fouilles, fondations, béton armé, maçonnerie ;
- Vérification de la qualité des matériaux et respect des dosages prescrits ;
- Suivi des travaux de second œuvres ;
- Contrôle des lots techniques.

• Volet sécurité et conformité ERP

- Respect des normes de sécurité incendie ;
- Vérification de la conformité des installations électriques et des dispositifs de protection ;
- Contrôle des mesures garantissant la sécurité des futurs usagers ;

- **Volet accessibilité**
 - Prise en compte des dispositions relatives à l'accessibilité des personnes à mobilité réduite.
- **Volet financier**
 - Contrôle quantités réellement exécutées ;
 - Vérification de la cohérence entre les prestations réalisées et les montants facturés ;
 - Suivi de la consommation des crédits budgétaires.
- **Volet environnement et hygiène**
 - Sécurisation du chantier ;
 - Gestion des déchets ;
 - Respect des normes d'hygiène et de protection de l'environnement.

A cet effet conformément aux prescriptions du CCAP, les prestations qui sont confiées au Cocontractant concernent les trois missions suivantes :

- **Mission 1 - EXE** : Examen de la conformité au projet et visa des études d'exécution qui auront été faites par les entreprises,
- **Mission 2 – DET- OPC** : direction de l'exécution des contrats de travaux, ordonnancement, le pilotage et la coordination des chantiers,
- **Mission 3 - AOR** : assistance lors des opérations de réception et pendant la période de garantie.

3. Critères de qualification

- Etre un Bureaux d'Etudes Techniques (BET) et/ou groupements de Bureaux d'Etudes Techniques de droit camerounais classé au moins en catégorie D par le Ministre Délégué à la Présidence de la République chargé des Marchés Publics (en cas de groupement, l'un des membres a l'obligation d'être classé au moins en catégorie D);
- Justifier des capacités administratives, techniques et financières requises et notamment :
 - a. Présenter un dossier administratif conforme aux spécifications du point IV.1 ci-dessous ;
 - b. Avoir une expérience dans l'exécution des contrats relatifs aux études et/ou surveillance et contrôle des constructions ou réhabilitation des bâtiments.

4. Dossier de candidature

Les candidats devront fournir les pièces ci-après, présentées en deux volumes :

4.1. Volume 1 (Pièces administratives) pour tous les membres du groupement le cas échéant

Le « Volume 1 » comprendra les documents administratifs suivants :

1. une lettre de motivation dûment signée précisant que le candidat a l'intention de soumissionner aux Appels d'Offres Nationaux Restreints s'il est présélectionné;
2. l'Attestation de Conformité Fiscale ;
3. l'Attestation de Conformité Sociale ;
4. l'Attestation d'Immatriculation ;
5. l'accord de groupement le cas échéant ;
6. une attestation de non faillite, délivrée par le Greffe du Tribunal du lieu du siège du candidat ;
7. l'original de l'attestation de non-exclusion des Marchés Publics délivré par l'Agence de Régularisation des Marchés Publics (ARMP).

En cas de groupement de bureaux d'études, les pièces ci-dessus doivent être fournies par chaque membre du groupement.

NB : L'absence ou la non validité de l'une des pièces ci-dessus citées entraînera l'élimination du soumissionnaire.

4.2. Volume 2 (Offre technique)

4.2.1. Les références des Bureaux d'études

L'attestation de catégorisation ou une décision de catégorisation minimum en D du sous-secteur « Bâtiments et équipements collectifs » fera foi.

4.2.2. L'autorisation de vérification des déclarations

Une autorisation dûment signée du Directeur Général du Bureau d'Etudes Techniques ou de chaque membre du groupement, devra permettre au Maître d'Ouvrage de procéder à toute vérification jugée nécessaire, pour s'assurer de l'exactitude des informations relatives aux références présentées.

NB : L'absence de cette autorisation donnant clairement la latitude au Maître d'Ouvrage de procéder à la vérification des informations portant sur les références du candidat entraînera l'élimination de ce dernier

5. Critères d'évaluation du dossier technique

5.1. Critères éliminatoires :

- Absence de l'attestation ou de la décision de catégorisation minimum en D du sous-secteur « Bâtiment et équipements collectifs »
- Avoir reçu un constat de défaillance pour un contrat de surveillance et de contrôle au cours des cinq (05) dernières années ;
- Dossier administratif non-conforme ou incomplet pour non validité ou absence de l'une des pièces exigées;
- Fausse déclaration ou pièce falsifiée ;
- Une note technique inférieure à 70 points sur 100.

5.2. Critères essentiels

L'évaluation de la qualité des offres techniques sera faite sur 100 points sur la base des critères ci-dessous :

- o Moyen matériel : 40 points ;
- o Personnel : 60 points.

CRITERES		POINTS
a) Moyen matériel		
i)	Matériel roulant (10 points)	
	01 pickup double cabine (5 points)	
	01 pickup double cabine (5 points)	
ii)	Matériel informatique (10 points)	
	Six (06) ordinateurs portables (2 points)	
	Une imprimante (2 points)	
	Un copieur (2 points)	
	Un scanner (2 points)	
	Les logiciels de traitement de texte, tableur, AUTOCAD ou équivalent (2 points)	
iii)	Matériel de Topographie	
	Un niveau NAK 2 ou similaire	
	Deux mires de nivellement	
	Une station totale	

	Une chaise master 50m	
	Jalons	
iv)	Matériel de chantier	
	Un distant mètre	
	Un distomètre	
	Un décamètre	
	Un niveau à eau	
	Un détecteur de métaux propre	
NB : Joindre les copies certifiées par les services émetteurs ou toute autre autorité habilitée, des cartes grises pour les matériels roulants et les factures d'achat pour les autres, le cas échéant, accompagnées d'un engagement de location de matériel signé		
	Sous total (a)	40 points
b) Qualifications et compétence des experts clés		
i)	<u>Chef de mission (15 points)</u>	
	Formation minimale : ingénieur des travaux de génie civil, minimum Bac +3 (5points)	
	Formation ≥ Bac+3 (5 points) ; moins de Bac+3 (0 point)	
	Être inscrit dans l'Ordre régissant sa profession (2 points)	
	Avoir au moins dix (10) ans d'expérience générale et cinq (05) ans dans le domaine des études et/ou des constructions ou réhabilitation des bâtiments (3 points)	
	Avoir effectué au moins deux (02) projets à ce poste dans le domaine des études et/ou des constructions ou réhabilitation des bâtiments (5 points)	
ii)	<u>Ingénieur de suivi 1 (10 points)</u>	
	Formation minimale : ingénieur des travaux de génie civil, minimum Bac +3 (5 points)	
	Formation ≥ Bac+3 (5 points) ; moins de Bac+3 (0 point)	
	Être inscrit dans l'Ordre régissant sa profession (1 point)	
	Avoir au moins cinq (05) ans d'expérience générale et deux (02) ans dans le domaine des études et/ou des constructions ou réhabilitation des bâtiments (2 points)	
	Avoir effectué au moins un (01) projet à ce poste dans le domaine des études et/ou des constructions ou réhabilitation des bâtiments (2 points)	
iii)	<u>Ingénieur de suivi 2 (10 points)</u>	
	Formation minimale : ingénieur des travaux de génie civil, minimum Bac +3 (5 points)	
	Formation ≥ Bac+3 (5 points) ; moins de Bac+3 (0 point)	
	Être inscrit dans l'Ordre régissant sa profession (1 point)	
	Avoir au moins cinq (05) ans d'expérience générale et deux (02) ans dans le domaine des études et/ou des constructions ou réhabilitation des bâtiments (2 points)	
	Avoir effectué au moins un (01) projet à ce poste dans le domaine des études et/ou des constructions ou réhabilitation des bâtiments (2 points)	
iv)	<u>Un expert en lots technologiques (10 points)</u>	
	Formation minimale : ingénieur de génie industriel, minimum Bac +5 (5 points)	
	Avoir au moins dix (10) ans d'expérience générale (3 point)	
	Avoir effectué au moins deux (02) projets à ce poste dans le domaine des études et/ou des constructions ou réhabilitation des bâtiments (2 points)	
v)	<u>Un expert QHSE : ingénieur QSE (Qualité,Sécurité,Environnement) (5 points)</u>	
	Formation : BAC+3 au moins en environnement ou équivalent (3 points)	
	Avoir au moins cinq (05) ans d'expérience générale (1 point)	
	Avoir trois (03) ans d'expérience dans le domaine des études et/ou des constructions ou réhabilitation des bâtiments en tant qu'environnementaliste (1 point)	
vi)	<u>Technicien de suivi 1 (5 points)</u>	

Formation : technicien supérieur des travaux de génie civil, génie électrique, génie industriel ou équivalent (BAC+2) Formation ≥ Bac+2 (1 point) ; moins de Bac+2 (0 point)	
Avoir au moins cinq (05) ans d'expérience générale (1 point)	
Avoir effectué au moins trois (03) projets à ce poste dans le domaine des études et/ou des constructions ou réhabilitation des bâtiments (3 points)	
<i>vii) Technicien de suivi 2 (5 points)</i>	
Formation : technicien supérieur des travaux de génie civil, génie électrique, génie industriel ou équivalent (BAC+2) Formation ≥ Bac+2 (1 point) ; moins de Bac+2 (0 point)	
Avoir au moins cinq (05) ans d'expérience générale (1 point)	
Avoir effectué au moins trois (03) projets à ce poste dans le domaine des études et/ou des constructions ou réhabilitation des bâtiments (3 points)	
Sous total (b)	60 points
TOTAL	100 points

Seuls les candidats qui auront totalisé, à l'issue de l'évaluation, une note technique au moins égale à soixante-dix (70) points sur cent (100), seront qualifiés.

6. Dépôt des dossiers

Les dossiers de candidature rédigés en français ou en anglais, devront être déposés sur la plateforme COLEPS au plus tard le 03 avril 2026 à 14 heures et devra porter la mention :

« AVIS DE SOLlicitation A MANIFESTATION D'INTERET N° 00004 /AMI/CRCE/SIGAMP/2026 DU 23 MARS 2026 POUR LA SELECTION DES BUREAUX D'ETUDES TECHNIQUES ET/OU GROUPEMENT DE BUREAUX D'ETUDES TECHNIQUES EN VUE DE LA SURVEILLANCE ET DU CONTROLE DES TRAVAUX D'EXTENSION OU REHABILITATION DE CERTAINS ETABLISSEMENTS RECEVANT DU PUBLIC DE LA REGION DU CENTRE. »

Par ailleurs, une copie de sauvegarde de votre offre, enregistrée sur clé USB, devra être déposée au service du Conseil Régional du Centre, rez-de-chaussée, porte 002, sous pli scellé portant de manière claire et lisible la mention « copie de sauvegarde », en plus de la mention ci-dessus et ce, dans le délai imparti.

Taille et format des fichiers

Pour la soumission en ligne, les tailles maximales des documents qui vont transiter sur la plateforme et constituant l'offre du soumissionnaire sont les suivantes :

- 5 MO pour l'Offre Administrative ;
- 15 MO pour l'Offre Technique ;
- 5 MO pour l'Offre Financière.

Les formats acceptés sont les suivants :

- Format PDF pour les documents textuels ;
- JPEG pour les images.

Le candidat veillera à utiliser des logiciels de compression afin de réduire éventuellement la taille des fichiers à transmettre.

7. Renseignements complémentaires

Les renseignements complémentaires peuvent être obtenus aux heures ouvrables au Conseil Régional du Centre, rez de chaussée du bâtiment du Conseil Régional du Centre, porte 002.

8. Publication des résultats

Les bureaux d'études ou groupement de bureaux d'études retenus à l'issue du présent ASMI seront consultés dans le cadre des Appels d'Offres Nationaux Restreints relatifs à la surveillance et au contrôle des travaux d'extension ou réhabilitation de certains établissements accueillant du public de la Région du Centre.

Copie :

- MINMAP ;
- ARMP ;
- Président CIPM/CRCE ;
- SIGAMP ;
- Affichage.

Fait à Yaoundé, le **23 MARS 2026**

Le Président du conseil Régional,



Gilbert Tsimi Erouma

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail - Patrie

REGION DU CENTRE

CONSEIL REGIONAL DU CENTRE

SECRETARIAT GENERAL

Structure Interne de Gestion Administrative
des Marchés Publics

B.P. 10 068 YAOUNDE

E-mail : conseilregional.centre@yahoo.com



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

CENTRE REGION

CENTRE REGIONAL COUNCIL

GENERAL SECRETARIAT

Internal Administrative Management Structure
Public Procurement

P. O. BOX : 10 068 YAOUNDE

E-mail : conseilregional.centre@yahoo.com

CALL FOR EXPRESSION OF INTEREST

N° 00004 /AMI/CRCE/SIGAMP/2026 DU 23 MARS 2026 FOR THE PRE-SELECTION OF TECHNICAL CONSULTING FIRM AND/OR CONSORTIA FOR CONSULTANCY SERVICES FOR THE SUPERVISION AND CONTROL OF EXTENSION OR REHABILITATION WORKS ON CERTAIN ESTABLISHMENTS OPEN TO THE PUBLIC IN THE CENTRE REGION.

In a bid to establish a short list of technical consulting firms and/or consortia for consultancy services for the supervision and control of extension or rehabilitation works on certain establishments open to the public in the centre region, the President of the Centre Regional Council, Project Owner, hereby issues a Call for Expressions of Interest for the attention of technical consulting firms and/or consortia in the buildings and public works sector willing to participate in the pre-selection for these services.

1. Purpose of the call for expression of interest

This call for Expression of Interest aims to pre-select technical consulting firms and/or consortia willing to participate in the restricted National Calls to Tenders relating to the supervision and control of extension or rehabilitation works on certain establishments open to the public in the centre region.

2. Description of services

The supervision and control services cover six (6) areas:

- **Administrative and contractual Component**
 - Verification of compliance of the works with the contract documents (Technical Specifications – CCTP, approved plans, Bill of Quantities);
 - Monitoring of the contractual work schedule;
 - Organization and chairing of site meetings;
 - Validation of measurement sheets (attachments) and statement of accounts;
 - Management of potential contract amendments.
- **Technical Component**
 - Inspection of setting-out and structural works (excavations, foundations, reinforced concrete, masonry);
 - Verification of the quality of materials and compliance with specified mix designs;
 - Monitoring of finishing works;
 - Inspection of technical lots (mechanical, electrical and plumbing works, etc.).
- **Safety and ERP Compliance Component (Public Access Buildings)**
 - Compliance with fire safety regulations;
 - Verification of conformity of electrical installations and protective systems;
 - Inspection of measures ensuring the safety of future occupants.

- **Accessibility Component**
 - Consideration of provisions relating to the accessibility of persons with reduced mobility (PRM).
- **Financial Component**
 - Control of quantities actually executed;
 - Verification of consistency between completed works and invoiced amounts;
 - Monitoring of budget credit consumption.
- **Environmental and Hygiene Component**
 - Securing the construction site;
 - Waste management;
 - Compliance with hygiene and environmental protection standards.

To this end, in accordance with the provisions of the Special Conditions of Contract (CCAP), the services entrusted to the Contractor concern the following three missions:

- **Mission 1 - EXE:** Review of conformity to the project and approval of the execution studies carried out by the companies,
- **Mission 2 - DET-OPC:** Management and supervision of the contract execution, scheduling, coordination and management worksites,
- **Mission 3 - AOR:** Assistance during handover operations and during the warranty period.

3. Selection criteria

- Be a technical consulting firm or consortium operating under Cameroonian law and classified at least in category D by the Minister Delegate to the Presidency in charge of Public Contracts (in the case of a consortium, one member must be classified at least in category D);
- Must show the evidence of the relevant administrative, technical, and financial capacities, especially:
 - a. Must submit an administrative file compliant with the specifications of point IV.1 below;
 - b. Must have experience in the execution of contracts relating to studies and/or supervision and control of construction or rehabilitation of buildings.

4. Application file

Technical consulting firms or consortium willing to express their interest in carrying out the services described above must submit the following documents in two (02) volumes:

4.1. Volume 1 (Administrative documents)

Volume 1 shall include:

1. A cover letter duly dated and signed by the consultant specifying that they intend to tender for the Restricted National Call for Tenders if they are pre-selected;
2. A Tax Compliance Certificate;
3. A Social Security Compliance Certificate;
4. A Registration Certificate;
5. A consortium Agreement, if applicable;
6. An attestation of non-bankruptcy, issued by the court registry with in the applicant's jurisdiction;
7. The original of the attestation of non-exclusion from Public Contracts issued by the Public Contracts Regulatory Agency (PCRA).

In the case of a consortium, the above documents must be provided by each member.

Note: The absence or invalidity of any of the above-mentioned documents will result in the bidder's elimination.

4.2. Volume 2 (Technical file)

4.2.1. Reference of the Consulting Firms

The categorization certificate or a categorization decision of at least category D in the sub-sector Building and collective equipment shall serve and proof.

4.2.2. Authorisation to verify declarations

A duly signed authorization from the General Manager of the Technical Consulting Firms or its legal representative in the case of a consortium, must allow the Project Owner to carry out any verification deemed necessary to ensure the accuracy of the information relating to the references presented.

Note: The absence of this authorization, which clearly gives the Project Owner the right to verify any information related to the candidate's references, will result in the disqualification of the latter.

5. Evaluation and selection criteria for the consulting firms

5.1. Eliminary criteria

- Failure to provide a category D certification in the sub-sector "Building and Collective facilitation";
- Having received a failure report for a monitoring and control contract over the last five (5) years;
- Non-compliant or incomplete administrative file due to invalidity or absence of one of the required documents;
- False declaration or forged document;
- A technical score below 70 out of 100.

5.2. Critères essentiels

Technical proposals will be evaluated out of 100 points as follows:

- o Equipment : 40 points ;
- o Personnel qualifications : 60 points ;

CRITERIA	POINTS
a) Equipment	
i) Vehicle (10 points)	
01 double cabin pickup (5 points)	
01 double cabin pickup (5 points)	
ii) IT equipment (10 points)	
Six (06) laptops (2 points)	
One printer (2 points)	
One photocopier (2 points)	
One scanner (2 points)	
Software, spreadsheet, AUTOCAD or equivalent software (2 points)	
iii) Surveying equipment	
One NAK 2 level or similar	
Two leveling staffs	
One total station	
One 50m measuring tape	
Ranging rods	
iv) Site equipment	
One distance meter	
One distometer	

One decameter	
One water level	
One functional metal detector	
NB: Attach certified copies issued by the relevant authorities, or any other authorized body, vehicle registration documents for vehicles and purchase invoices for other equipment, where applicable, accompanied by a signed equipment rental commitment.	
Subtotal (a)	40 points
b) Qualifications and competence of key experts	
<i>i) Head of mission (15 points)</i>	
Minimum qualifications: Civil engineering degree, minimum Bachelor's degree (5 points) Qualifications $\geq$ Bachelor's degree (5 points); less than Bachelor's degree (0 point)	
Be registered with the professional order governing their profession (2 points)	
Have at least ten (10) years of general experience, including five (05) years in the field of building design and/or construction or rehabilitation (3 points)	
Have completed at least two (02) assignments in this position in the field of building design and/or construction or rehabilitation (5 points)	
<i>ii) Site supervision engineer 1(10 points)</i>	
Minimum qualifications: Civil engineering degree, minimum Bachelor's degree (5 points) Qualifications $\geq$ Bachelor's degree (5 points); less than Bachelor's degree (0 point)	
Be registered with the professional order governing their profession (1 point)	
Have at least five (05) years of general experience, including two (02) years in the field of building design and/or construction or rehabilitation (2 points)	
Have completed at least two (02) assignments in this position in the field of building design and/or construction or rehabilitation (2 points)	
<i>iii) Site supervision engineer 2(10 points)</i>	
Minimum qualifications: Civil engineering degree, minimum Bachelor's degree (5 points) Qualifications $\geq$ Bachelor's degree (5 points); less than Bachelor's degree (0 point)	
Be registered with the professional order governing their profession (1 point)	
Have at least five (05) years of general experience, including two (02) years in the field of building design and/or construction or rehabilitation (2 points)	
Have completed at least two (02) assignments in this position in the field of building design and/or construction or rehabilitation (2 points)	
<i>iv) Technology Systems Expert (10 points)</i>	
Minimum qualification: Industrial Engineering degree (Minimum Master's level-bac + 5). Qualifications $\geq$ Master's degree (5 points); less than Master's degree (0 point).	
Have at least ten (10) years of general experience (3 point)	
Have completed at least two (2) assignments in this position in the field of building design and/or construction or rehabilitation (2 point)	
<i>v) QHSE Expert (Quality, Health, Safety and Environment Engineer) (5 points)</i>	
Educational qualification: At least a Bachelor's degree (bac + 3) in environmental studies or equivalent. Qualifications $\geq$ Bachelor's degree (3 points); less than Bachelor's degree (0 point).	
Have at least five (05) years of general experience (1 point)	
Have at least three (3) years of experience in the field of building design and/or construction or rehabilitation as an environmental Specialist (1 point)	
<i>vi) Site supervision Technician 1 (5 points)</i>	
Educational qualification: Higher Technician diploma in Civil Engineering, Electrical Engineering, industrial Engineering or equivalent Education $\geq$ 2 years of post-secondary education (3 points); less than 2 years of post-secondary	

education (0 points)	
Have at least five (05) years of general experience (1 point)	
Have completed at least three (03) years of experience in this position (1 point)	
vii) <i>Site supervision Technician 2 (5 points)</i>	
Educational qualification: Higher Technician diploma in Civil Engineering, Electrical Engineering, industrial Engineering or equivalent Education ≥ 2 years of post-secondary education (3 points); less than 2 years of post-secondary education (0 points)	
Have at least five (05) years of general experience (1 point)	
Have completed at least three (03) years of experience in this position (1 point)	
Subtotal (b)	50 points
TOTAL	100 points

Only candidates who, at the end of the evaluation, have obtained a technical score of at least seventy (70) points out of one hundred (100) will be qualified.

6. Submission of files

Applications, written in French or English, must be submitted via the COLEPS platform no later than the **6** April 2026 at 2:00 PM and must include the following reference:

"CALL FOR EXPRESSION OF INTEREST N° 00026 /AMI/CRCE/SIGAMP/2026 DU 23 MARS 2026 FOR THE PRE-SELECTION OF TECHNICAL CONSULTING FIRM AND/OR CONSORTIA FOR CONSULTANCY SERVICES FOR THE SUPERVISION AND CONTROL OF EXTENSION OR REHABILITATION WORKS ON CERTAIN ESTABLISHMENTS OPEN TO THE PUBLIC IN THE CENTRE REGION."

A backup copy of the offer saved in a USB drive must also be submitted to the Centre Regional Council, Ground Floor, Door 002, in a sealed envelope clearly marked "Backup Copy" within the same deadline.

File size and format

For online submission, the maximum file sizes for documents submitted through the platform that constitute the bidder's offer are as follows:

- 5 MB for the Administrative Offer;
- 15 MB for the Technical Offer.

Accepted formats are:

- PDF for text documents;
- JPEG for images.

The bidder should use compression software to reduce the size of the files to be submitted.

7. Further information

Additional technical information may be obtained during working hours at the Centre Regional Council, ground floor, door 002.

8. Publication of results

The consulting firms or consortia selected following this Call for Expression of Interest will be invited to participate in the Restricted National Calls for Tenders for supervision and control of the rehabilitation work on certain establishments open to the public in the Centre Région.

Yaounde, 23 MARS 2026

Copy :

- MINMAP ;
- ARMP ;
- Président CIPM/CRCE ;
- SIGAMP ;
- Posting.



The President of the Centre Regional Council

Gilbert Etsimi Evouma